



"Rowan Tang [Student]"

To "jting@legco.gov.hk" <jting@legco.gov.hk>

cc

bcc

20/02/2012 17:44

Subject Hong Kong Polytechnic University Students' Union

History:

✉ This message has been forwarded.

致立法會秘書處：

早前於1月19日的立法會法案委員會會議上討論有關香港理工大學修訂條例一事，本會就有關校董會學生代表由全日制學生投票產生一項，提出了容許非全日制學生投票的可行性。

本會遂透過電子平台向全體學生(包括全日制及非全日制)就2011 香港理工大學(修訂)條例進行咨詢，咨詢時間為期一周(由2月8日至2月15日)，請同學就(修訂)條例，包括由全日制本科生及學位以下程度課程學生互選代表擔任校董會成員一項提供意見。

至2月15日，本會沒有收到任何對(修訂)條例的意見。顯示同學對原本的修訂建議是沒有強烈的意見。因此本會支持原本的修訂建議。

香港理工大學學生會

To Legco Secretariat,

During the discussion on The Hong Kong Polytechnic University (Amendment) Bill in the last Legco Bills Committee meeting on 19th Jan, our union enquired whether it is feasible to include part-time students in voting in the election of a student to sit on the Council.

The Students' Union has then conducted a one-week (from 8 Feb to 15 Feb) online consultation with all students (including both full-time and part-time students). Students are invited to share their view on the (Amendment) Bill, including the election of a full-time undergraduate and sub-degree student to sit on the Council.

As at 15 February, we have not received any view from students. This would show that students have no strong opinion towards the proposed amendments. Therefore, students' union support the proposed amendments.

Hong Kong Polytechnic University Students' Union